
Conceptverslag vergadering Wmo-raad Hollands Kroon d.d. 10-2-2021.  digitaal 

 
Aanwezig: Jan Verduin, Siep Rienstra, Ronald Kuiper, Huub Hermans,Wim de Graaf, Bert Hovius, 
Els Wessels (voorz.), Sandra Bakker,  Babs Lont, Nel Slob (notulist), 
A. Feenstra namens de gemeente 
Afbericht van: Marry Borst, 
 
1.Opening 

Els opent de vergadering en heet ieder welkom. Aan de agenda wordt poststuk 73 toegevoegd.  
Els geeft A. Feenstra het woord 
 
2.In gesprek met A. Feenstra 

• Dat er geen voortgang is betreffende de nieuwe Raad voor Samenlevingsvraagstukken is een 
politieke keuze.  

• Er wordt gekeken naar ambtelijke ondersteuning voor de Wmo raad, zolang het samengaan 
van de Wmo-adviesraad en de participatieraad nog niet kan. 

• Incluzio heeft een website genaamd scheidingsplein, hier kan je alle informatie vinden over de 
scheiding en de gevolgen, zodat er wellicht vechtscheidingen kunnen worden voorkomen. 

• In de gemeenteraad van 18 maart komt Incluzio en het plafondbudget aan de orde. 

• Er komen beleidswijzigingen, waar de Wmo raad bij betrokken wordt. 

• Er wordt gekeken naar financiële ondersteuning voor sportclubs, dorpshuizen e.d. vanwege de 
corona crisis. 

• Incluzio gaat een sociale monitoringsapp (Emma zorgt) gebruiken. Onze vraag is of ouderen 
daarbij ondersteunt worden. 

• Wmo toezicht handhaving is gestart er zullen een aantal aanbieders persoonlijk bezocht 
worden. 

• Van het uitgezette project; “toegang” zal volgende week de antwoorden worden geëvalueerd 

• Het laatste client tevredenheidsonderzoek jeugd is afgerond het resultaat wordt aan de Wmo 
raad toegestuurd. 

• Vanaf heden loopt  er een continue tevredenheids onderzoek. 

• A. Feenstra deelt mee dat zij tot 1 mei contact blijft houden met de Wmo raad. Daarna krijgt 
zij een andere functie binnen de gemeente. 

 
3. Verslag van januari vergadering. 
De opmerking van Sandra wordt verwerkt. 
 
4. Jaarrekening 

Onder stichtingskosten staat de contributie van de Koepel Adviesraden sociaal domein. 
Bert en Babs doen de kascontrole 
 
5.  Jaarverslag 
Volgende vergadering 
 
6. Secretariaat/penningmeester 
Siep stopt definitief per 1 juni. 
Els heeft met A. Feenstra hierover gesproken, A. Feenstra gaat op zoek naar een ambtelijk 
ondersteuner. 
Wat houden de werkzaamheden van het secretariaat in ?  Overleg met ambtenaar, sorteren van de post 
ongeveer 2 dagdelen per maand. Huub wil het tot de nieuwe raad waarnemen. 
Penningmeesterschap blijft bij Siep. 
 
7. Raad voor Samenlevingsvraagstukken 



Els heeft P. van de Horst hierover gesproken. P. van der Horst vraagt de Wmo raad vast te beginnen 
met het vormen van werkgroepen. Dit zien we echter niet zo zitten. Wel zal het agendapunt Raad voor 
de Samenlevingsvraagstukken iedere maand terug komen op de agenda.  
 
8. Notitie leefbaarheid door ontmoeten 

Het project Breezand wordt uitgebouwd. Wonen plus welzijn (WPW) wordt de trekker. Er komt een 
kwartiermaker. Mooi initiatief. Graag nodigen wij de kwartiermaker een keer uit bij de Wmo raad 
 

8a. Poststuk 73 

De vragen van de Wmo raad is: Wat doet de gemeente met dit stuk. 
Hoe ziet hun jaarverslag eruit. 
Jan bundelt de vragen en stuurt ze naar Siep en Huub 
Moeten we iets met het rapport van de toetsingskamer ? Siep maakt een opzet.  
 
9. Stand van zaken toegankelijkheid (poststuk 009) 

Dit is het vervolg op het VN verdrag  er wordt een commissie ingesteld om te toetsen, de Wmo raad 
wordt betrokken bij de 0-meting 
 
10. Doorgestuurde post 

Fijn dat de datum erbij staat.  De post wordt verder voor kennisgeving aangenomen. 
 
11. Informatie van het Mantelzorgcentrum (poststuk 010) 
Iemand van het Mantelzorgcentrum uitnodigen voor de volgende vergadering. Kan via Teams 
 
12. Ingekomen post 
Voor kennisgeving aangenomen 
 
13. Rondvraag 

Gevraagd wordt de aanpassingen van beleid goed in de gaten te houden. 
Els heeft een samenkomst van de Koepel via Zoom bijgewoond, was interessant, sociaal domein is 
veel breder dan de Wmo raad. 
Met Marry Borst gaat het beter, zij wil voorlopig nog in de schaduw blijven. 
 
14. Sluiting 
Els sluit de vergadering. Volgende vergadering 10 maart 

 
 


